

August 29th, 2021

Title: Which way are you going?

Blessed is the man Who walks not in the counsel of the ungodly, nor stands in the path of sinners, nor sits in the seat of the scornful; But his delight is in the law of the LORD, And in His law, he meditates day and night. Psalms 1:1-2

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am Offering will go to Feed the Children

Order of Service

Welcome/Announcements	Mr. David Penner
Praise & Worship/Singing	Mr. Henry Harms
Special #	Youth Retreat Group
Message	Pastor Jake Fehr
Closing Song/Blessing	Mr. Henry Harms/Pastor Jake Fehr

Activities for the Week of August 29 – September 4

- ♦ Today 2:00pm Sunday School Picnic, everyone is invited at the Gaines County Park, please bring prepared pork chops and tortillas, the Sunday School Board will provide the chips, salad, and drinks.
- ♦ Wednesday 9:00am Ladies Devotion/Prayer Time (Mrs. Tina Peters)
10:00am Sewing Circle
- ♦ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at the Fellowship Hall
- ♦ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

Upcoming Events & Announcements

1. Thank you from Susie Martens for all the meals, prayers & visits they have received.
2. Thank you from Gerhard & Helena Friesen for all the prayers they have received.
3. Congratulations to Benjamin Rempel & Sarah Wall, they plan to get married Saturday at 4:00pm. Reception to follow by invitation only. We wish you God's blessing.
4. If you would like to receive the Church One calls please contact the Office (432) 758-0059.
5. SMS is accepting applications for the 2021-2022 school year. Positions available are, High School English, History, and Shop. If you are interested, go by the school office, or fill out an application on their website www.smsedu.org.

Prayer & Praise

1. Pray for Pete & Martha Friesen, Martha's Mom passed away on Friday.
2. Pray for those who have lost loved ones and those that are battling illnesses.
3. Pray for the crisis going on in Afghanistan.

August 29, 2021

Title: Woon wajch jeist du?

Wohl dem, der nicht wandelt im Rat der Gottlosen noch tritt auf den Weg Sünder noch sitzt, da die Spötter sitzen, sondern hat Lust zum Gesetz des HERRN und redet von seinem Gesetz Tag und Nacht!
Psalm 1:1-2

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am Das Opfer geht zu Feed the Children

Programm des Gottesdienstes

Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. David Penner
Lob & Anbetung/Gesang	Mr. Henry Harms
Special #	Youth Retreat Group
Botschaft	Pastor Jake Fehr
Schlusslied/Segen	Mr. Henry Harms/Pastor Jake Fehr

Pläne für die Woche von August 29 – September 4

- ♦ Heute 2:00pm Sonntagschul Picknick, jeder ist beim Gaines County Park eingeladen, bitte bringt vorbereitete Pork Chops und Tortillas mit, die Sonntagschulvorsitzenden werden die Chips, Salat, und Getränke besorgen.
- ♦ Mittwoch 9:00am Frauen Andacht/Gebetzeit (Frau Tina Peters)
10:00am Nähverein
- ♦ Mittwoch 7:30pm Bibelstudium/ Jugend beim Gemeinschaftssaal
- ♦ Samstag 7:00am Männer Gebetstreffen

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Vielen Dank von Susie Martens für all die Mahlzeiten, Besuch und Gebete die sie erhalten haben.
2. Vielen Dank von Gerhard & Helena Friesen für alle Gebete, die sie empfangen haben.
3. Herzlichen Glückwunsch an Benjamin Rempel & Sarah Wall die am Samstag um 4:00pm heiraten wollen. Rezeption folgt nur bei Einladung. Wir wünschen euch Gottes Segen.
4. Wenn sie die Kirche ihre One Calls erhalten möchten, wenden Sie sich bitte an das Büro (432) 758-0059.
5. SMS nimmt Bewerbungen für das 2021 – 2022 Schuljahr. Die verfügbaren Positionen sind, English, History, und Shop. Wenn sie interessiert sind, gehen Sie zum Schulbüro oder füllen Sie eine Bewerbung auf der Website www.smsedu.org aus.

Gebet & Lob

1. Betet für Pete & Martha Friesen, Marthas Mutter ist am Freitag gestorben.
2. Betet für diejenigen, die geliebte Menschen verloren haben und für die, die mit Krankheiten kämpfen.
3. Betet für die Krise in Afghanistan.

